

腸道檢查公私營協作計劃

Colon Assessment Public-Private Partnership Programme

縮短輪候時間

Shorten Waiting Time

一次過定額資助6,800港元（不需要瘻肉切除）或7,500港元（需要瘻肉切除）予每宗由私家醫生進行的「腸道檢查專科服務」，包括大腸鏡檢查。

A one-off, fixed subsidy of HK\$6,800 (without polypectomy) or HK\$7,500 (with polypectomy) for each Colon Assessment Specialist Service including colonoscopy provided by private specialist.



定額資助 病人有選擇

Fixed Subsidy Patient's Choice

獲邀參加的病人

Invited Patients

在醫院管理局轄下醫院輪候大腸鏡檢查，並列入為穩定個案的病人，輪候時間較長者將獲優先處理，並視乎計劃名額。

Patients who are currently on Hospital Authority waiting list for colonoscopy, and are classified as stable cases. Priority will be given to those with longer waiting time and subject to the availability of programme quota.

邀請過程

Invitation Process

醫院管理局將按病人登記輪候大腸鏡檢查的日期先後和臨床情況，分批發信邀請合適的病人。

注意：只限獲邀病人參加

Hospital Authority will issue invitation letters to suitable patients in batches, according to their waiting time for colonoscopy and clinical condition.

Note: BY INVITATION ONLY



查詢熱線
Enquiry Hotline
2300 7600

計劃網址
Programme Website

<http://www.ha.org.hk/ppp/colonppp>

電郵地址
Email Address

colonppp@ha.org.hk

